

15 DAYS 13 NIGHTS

# EUROPE DISCOVERY

ITALY | VATICAN | AUSTRIA | LIECHTENSTIEN | SWITZERLAND | GERMANY | NETHERLANDS | BELGIUM | FRANCE | UNITED KINGDOM





# **©**IN DEPTH

# WHY IN-DEPTH?何为深度?



Explore 10 countries in one trip: the itinerary covers Italy, the Vatican, Austria, Liechtenstein, Switzerland, Germany, the Netherlands, Belgium, France and the United Kingdom, showcasing the diversity of Europe from its history and culture to its natural beauty and modern architecture.

一趟旅程探索10个国家:行程覆盖意大利、梵蒂冈、奥地利、列支敦士登、瑞士、德国、荷兰、比利时、法国和英国,从历史文化、自然美景到现代建筑,一睹欧洲多样性。



Taste the must-try cuisine of each country: each country's classic dish, such as Italian pizza, Belgian mussels and French foie gras, adds color to the journey, allowing you to gain a deeper understanding of the local culture and traditions through food.

品尝各国必吃美食:每个国家的经典美食为旅程增色,如意大利的披萨、比利时的青口、法国的鹅肝等,让您能更深刻地了解当地文化和传统。



# UNESCO HERITAGE

Cologne Cathedral: This World Heritage Site is a representative of Gothic architecture with a long history and unique style and is one of the most iconic religious buildings in Germany.

科隆大教堂: 这座世界文化遗产是哥特式建筑的代表, 历史悠久、风格独特, 是德国最具标志性的宗教建筑之一。



# ★★ LUXURY ★★

Romantic Lunch on the Seine in Paris: A lunch experience on the Seine that combines the beauty of Paris with French cuisine, taking in landmarks such as the Eiffel Tower, the Louvre and Notre Dame de Paris along the way.

巴黎塞纳河浪漫午餐:在塞纳河上的午餐体验,将巴黎的美景与法式美食完美结合,沿途欣赏埃菲尔铁塔、卢浮宫和巴黎圣母院等地标。





London Eye Panorama Experience: Take a ride on the London Eye overlooking the whole of London and experience the unique charm of a city that blends history with modernity.

伦敦眼全景体验:乘坐伦敦眼俯瞰整个伦敦,感受这座融合历史与现代的城市的独特魅力。





# **Europe Discovery** 探索欧洲

# DAY 1

# Kuala Lumpur → Rome, Italy

# (Meal on board)

Arrive in Rome - capital city of Italy.

# DAY 2

# Rome - Vatican City - Rome

# (Breakfast / Lunch / Dinner)

- Vatican City walking orientation tour: St. Peter Square, St Peter's Basilica.
- Rome walking orientation tour: Trevi Fountain, Spanish Steps
- Photo stop: Castel Sant' Angelo
- Drive pass: Monument to Victor Emmanuel II
- Visit **Colosseum**, an ancient Roman amphitheater.
- Remarks: The Jubilee year 2025 is a special holy year in Rome and Vatican City for which access cannot be guaranteed and is subject to change.

# DAY 3

# Rome (360km) Pisa (85km) Tuscany Region

# (Breakfast / Dinner)

- Pisa walking orientation tour: Square of Miracles, Leaning Tower of Pisa.
- Florence walking orientation tour: Cathedral of Santa Maria del Fiore, Baptistery of St. John, Ponte Vecchio, Piazza della Signoria.

# DAY 4

# Tuscany Region (290km) Venice

# (Breakfast / Luncl

- Venice walking orientation tour: St. Mark's Square, Saint Mark's Basilica, Doge's Palace and Bridge of Sighs.
- Visit Murano Glass Blowing Factory, renowned for its centuries-old tradition of

optional Tour: Gondola Ride (EUR30 per person)
Take a gondola ride through the canals and get a glimpse of ordinary Venetian life on the island. (Max. 5 paxs per gondola).

\*\*Prices are subject to seasonal changes without prior notice.

# DAY 5

# Venice (295km) Bolzano (98km) Innsbruck, Austria

- Visit Swarovski Kristallwelten the highlight is the iconic "Giant" structure, showcasing immersive crystal art installations by renowned artists.

  Innsbruck walking orientation tour: Golden Roof, Hofburg Innsbruck, Old Town,
- Maria-Theresien-Straße.

# DAY 6

# Innsbruck (224km) Vaduz, Liechtenstein (133km) Lucerne, **Switzerland**

# (Breakfast / Lunch / Dinner)

- Vaduz is small and charming, so take a quiet stroll during your free time to experience the tranquility of the foothills of the Alps and the unique flavor of a small European
- country.

  Lucerne walking orientation tour: Lion Monument, Chapel Bridge, Old Town, Lake Lucerne.

# DAY 7

# Lucerne (83km) Schilthorn (18km) Interlaken (69km) Lucerne

- Visit Schilthorn (included return cable car) the summit is famous for its revolving restaurant, Piz Gloria, which featured prominently in the James Bond film "On Her Majesty's Secret Service."
- Take a stroll through **Interlaken**, a town that also boasts charming streets and traditional Swiss architecture.

# DAY 8

# Lucerne (133km) Titisee, Germany (214km) Heidelberg

- Photo stop: Rhine Falls
- Visit **Cuckoo Clock Workshop** offers a unique glimpse into the craftsmanship behind
- Visit Cucked Cides with shape of lets a unique giringse into the classifiansing behind traditional Black Forest cuckoo clocks.

  Located in the Black Forest region of Germany, Lake Titisee is a stunning glacial lake known for its crystal clear waters and the dense forests that surround it.

  Photo stop: Heidelberg Castle, Old Bridge Heidelberg.

# DAY 9

# Heidelberg (251km) Cologne (262km) Amsterdam, Netherlands

(Breakfast / Lunch / Dinner)

• Cologne Cathedral - an iconic German Gothic building with a long history and spectacular appearance, listed as a World Heritage Site.

# DAY 10

# **Amsterdam**

# (Breakfast / Lunch)

- Visit Zaanse Schans, this charming village near Amsterdam is famed for its traditional windmills, historic wooden houses, and artisan workshops. Visit Cheese & Clog Factory in same village.
- Visit Volendam, a picturesque fishing village known for its charming harbor, colorful wooden houses, and traditional Dutch culture.
- Experience the beauty of Amsterdam from the water on a scenic canal cruise. Afterwards, visit the famous Diamond Factory and witness skilled diamond cutters skillfully cutting raw stones into dazzling multi-faceted gems.

Optional Tour: Keukenhof Tulip Garden (EUR40/pax)
During Keukenhof season 2025 (20 Mar – 11 May), visit the most beautiful spring garden in the world!

\*\*Prices are subject to seasonal changes without prior notice.

# DAY 11

# Amsterdam (203km) Brussels, Belgium (327km) Paris, France

# (Breakfast / Lunch / Dinner)

- Photo stop: Atomium
- Brussels walking orientation tour: Manneken Pis, Grand Place.

# **DAY 12**

# **Paris**

# (Breakfast / Lunch / Dinner)

- Photo stop: Arc de Triomphe, Eiffel Tower, Place de la Concorde, Trocadéro.
- Drive pass: Champs-Élysées, Cathédrale Notre-Dame de Paris, Louvre Museum. Enjoy an unforgettable shopping experience at Galeries Lafayette, the fashion capital of the world.
- Embark on the Seine River Luncheon Cruise a relaxing and elegant way to enjoy the city's landmarks while dining on gourmet French cuisine.

# Paris (2hrs 30mins) - London, United Kingdom

# (Breakfast / Lunch)

- Drive pass: St. Paul's Cathedral, Trafalgar Square, London Bridge, Buckingham Palace, Big Ben, Westminster Abbey, Tower Bridge.
- Take a ride on the London Eye, a giant Ferris wheel where you can overlook the London skyline, including landmarks such as Big Ben, the Shard and St Paul's Cathedral.

# **DAY 14**

# London **₹** Kuala Lumpur

(Breakfast / Meal on board)

• Free at leisure before transferring to the airport for your flight back to KL.

# **DAY 15**

# **Arrived Kuala Lumpur**





# 吉隆坡 👉 罗马,意大利

• 抵达意大利首都罗马。

# 第2天

# 罗马 - 梵蒂冈城 - 罗马

- 梵蒂冈市步行游览: 圣彼得广场、圣彼得大教堂。
- 罗马市步行游览:特雷维喷泉、西班牙台阶拍照打卡:圣天使城堡 车游:维克多-伊曼纽尔二世纪念碑

- 参观古罗马圆形剧场斗兽场。

**备注:**2025年是罗马和梵蒂冈城的特别圣年(禧年),由于人流控制的原因,所以无法 保证前往造访,安排也可能会有所变动。

# 第3天

# 罗马 (360KM) 比萨 (85KM) 托斯卡纳区

- 比萨市步行游览:奇迹广场、比萨斜塔。佛罗伦萨市步行游览:圣母百花大教堂、圣约翰洗礼堂、维奇奥桥、市政广场。

# 托斯卡纳大区 (290KM) 威尼斯

(千葉/ 千葉) • 威尼斯步行游览:圣马可广场、圣马可大教堂、总督府和叹息桥。 • 参观**穆拉诺玻璃吹制工厂**,该工厂以生产精美玻璃工艺品的百年传统而闻名于世。 **自费项目:** 贡多拉船游(30欧元/每人) 乘坐贡多拉穿越运河,领略岛上普通威尼斯人的生活。(每艘贡多拉最多可容纳5人) \*\*价格随季节变化,恕不另行通知。

# 威尼斯 (295KM) 博尔扎诺 (98KM) 因斯布鲁克, 奥地利

- 参观施华洛世奇水晶世界,最引人注目的是标志性的 "巨人" 建筑,它展示了由著名艺 术家创作的身临其境的水晶艺术装置。
- 茵斯布鲁克步行游览: 黄金屋顶、茵斯布鲁克霍夫堡、老城、玛丽亚-特雷西恩大街。

# 第6天

# 因斯布鲁克 (224KM) 瓦杜茲, 列支敦士登 (133KM) 卢塞恩, 瑞士

- **瓦杜茲**小巧而迷人,自由活动时不妨静静漫步,感受阿尔卑斯山脚下的宁静与独特的欧 洲小国风情。
- 卢塞恩步行游览: 狮子纪念碑、教堂桥、老城、卢塞恩湖。

# 第7天

# 卢塞恩 (83KM) 希尔特峰 (18KM) 因特拉肯 (69KM) 卢塞恩

- 游览希尔特峰 (含往返缆车),山顶以其旋转餐厅PizGloria而闻名,詹姆斯-邦德电影 《女王密使》中就曾出现过这家餐厅。
- 在因特拉肯漫步,这里还有迷人的街道和传统的瑞士建筑。

# 第8天

# 卢塞恩 (133KM) 蒂蒂湖, 德国 (214KM) 海德堡

- 拍照打卡:莱茵瀑布 拍照打卡:莱茵瀑布 参观**布谷鸟钟作坊**,可以领略传统黑森林布谷鸟钟背后的独特工艺。 蒂湖位于德国黑森林地区,是一个迷人的冰川湖泊,以清澈的湖水和周围茂密的森林
- 拍照打卡: 海德堡城堡、海德堡老桥

# 海德堡 (251KM) 科隆 (262KM) 阿姆斯特丹, 荷兰

• 科隆大教堂—德国标志性的哥特式建筑, 历史悠久、外观壮观, 被列为世界文化遗产。

# 第10天

# 阿姆斯特丹

- 参观 Zaanse Schans,阿姆斯特丹附近的这个迷人村庄以其传统风车、历史悠久
- 的木屋和手工作坊而闻名。参观同村的奶酪和木展工厂。 游览**沃伦丹**,这是一个风景如画的渔村,以迷人的港口、色彩斑斓的木屋和传统的荷 兰文化而闻名。
- 乘坐风景优美的**运河游船**,从水上感受阿姆斯特丹之美。随后,参观著名的**钻石工厂**, 亲眼目睹技术娴熟的钻石切割师巧妙地将原石切割成璀璨夺目的多面宝石 自费项目: 库肯霍夫郁金香花园(40欧元/

在2025年库肯霍夫季节(3月20日至5月11日),游览世界上最美丽的春季花园! \*\*价格随季节变化,恕不另行通知。

# 第11天

# 阿姆斯特丹 (203KM) 布鲁塞尔, 比利时 (327KM) 巴黎, 法国

- 拍照打卡:原子球塔
- 布鲁塞尔步行游览: 尿尿小童、大广场

# 第12天

# 巴黎

- 拍照打卡: 凯旋门、埃菲尔铁塔、协和广场、特罗卡德罗。路途经过: 香榭丽舍大道、巴黎圣母院、卢浮宫博物馆。
- 在世界时尚之都老佛爷百货公司享受难忘的购物体验。
- 搭乘**塞纳河午餐游轮**,一边品尝法式美食,一边欣赏城市地标,惬意而优雅。

# 第13天

# 巴黎 🖯 (2小时 30分钟) - 伦敦, 英国

- 路途经过: 圣保罗大教堂、特拉法加广场、伦敦桥、白金汉宫、大笨钟、威斯敏斯特教 堂、塔桥。
- 乘坐巨型摩天轮"**伦敦眼**",俯瞰伦敦天际线,包括大本钟、碎片大厦和圣保罗大教堂 等地标性建筑。

# 第14天

# 伦敦 🛪 吉隆坡

# (早餐/机上用餐

• 自由活动后前往机场,搭乘航班返回吉隆坡。

# 抵达吉隆坡



- \* 行程次序以当地旅社安排为准。
- \* 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗拒因素而更动, 恕不另行通知。
- \* 图片仅供参考。







Special Arranged by

# **O**IN DEPTH-

DAY 天	BREAKFAST早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	HOTEL 酒店
1	_	_	Meal on board 机上用餐	Cristoforo Colombo Hotel or similar 4★
2	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Chinese Restaurant 中式美食	Cristoforo Colombo Hotel or similar 4★
3	Hotel Breakfast 酒店早餐	Own Arrangement 自理	Local Restaurant 道地美食	Grand Hotel Bellavista Palace & Golf or similar 5★
4	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Own Arrangement 自理	Move Hotels Venezia Nord or similar 4★
5	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Chinese Restaurant 中式美食	Alphotel or similar 4★
6	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Local Restaurant 道地美食	Seeburg Hotel or similar 4★
7	Hotel Breakfast 酒店早餐	Own arrangement 自理	Chinese Restaurant 中式美食	Seeburg Hotel or similar 4★
8	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Thai Restaurant 泰式美食	Staycity Aparthotels or similar 4★
9	Hotel Breakfast 酒店早餐	Chinese Restaurant 中式美食	Local Restaurant 道地美食	Park Plaza Amsterdam Airport Hotel or similar 4 🛨
10	Hotel Breakfast 酒店早餐	Own Arrangement 自理	Chinese Restaurant 中式美食	Park Plaza Amsterdam Airport Hotel or similar 4 🛨
11	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Chinese Restaurant 中式美食	Mercure Paris La Defense Hotel or similar 4★
12	Hotel Breakfast 酒店早餐	Local Restaurant 道地美食	Local Restaurant 道地美食	Mercure Paris La Defense Hotel or similar 4★
13	Hotel Breakfast 酒店早餐	Dim Sum Lunch 点心午餐	Own Arrangement 自理	Holiday Inn London West Hotel or similar 4 🛨
14	Hotel Breakfast 酒店早餐	Meal on board 机上用餐	_	_



If it's worth it, why not give it more time and explore deeper?

We've arranged it so that even in one country, you can take a trip of extraordinary depth. We believe there's nothing will be more meaningful than a memorable vacation.

# 如果值得, 何不赋予更多时间, 深入探索?

我们精心安排, 让你即使在一个国度, 也能走出不一般的深度之旅。 我们也深信,没有什么比一趟深刻的旅游所带来的回忆,能更隽永、能更让你动容。





The Colosseum is a magnificent, ancient and majestic symbol of the history and splendour of the glorious Roman Empire.

罗马斗兽场宏伟壮观, 古老威严, 象征着辉 煌的罗马帝国历史与辉煌。



Murano glass blowing factory is colorful, refined, elegant and intricately crafted, uniting the charm of Italian craftsmanship.

穆拉诺玻璃色彩斑斓, 精致典雅, 工 艺繁复, 凝聚意大利手工艺的魅力。



Swarovski Kristallwelten is a dreamy and unique design that combines art and light, as if you were in a crystal wonderland.

施华洛世奇水晶世界璀璨梦幻, 设计独特, 融合艺术与光影, 仿 



Schilthorn with a 360-degree panoramic observation deck offering breathtaking views of the Alpine mountains.

希尔特峰高耸入云, 360度全景观景台, 可饱览阿尔卑斯群山的壮丽美景。



Zaanse Schans is a quaint and beautiful village with rotating windmills and wooden houses reflecting the water, showcasing traditional Dutch craftsmanship and idyllic scenery.

Zaanse Schans古朴美丽, 风车旋转, 木 屋映水,展示荷兰传统工艺和田园风光。



Ornate and elegant, with its splendid dome and a wide range of brands, Galeries Lafayette is a landmark for shopping and fashion in Paris.

老佛爷百货公司华丽典雅,穹顶辉煌, 品牌齐全,是巴黎购物与时尚的地标。



A leisurely and romantic lunch cruise on the Seine River, savouring gourmet food, enjoying the sights of Parisian landmarks, and feeling the mood of

塞纳河午餐游轮悠闲浪漫. 品味美食. 欣赏巴黎地标风光, 感受法式生活情调。



Stay in 4+5 star hotel

入住4+5星级酒店



gdgoldendestinations



gdgoldendestinations

GD Partner / 旅游伙伴:

